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Resultat 2009
lntäkter
Lotteri
Medlemsavg
Ränta
Overaller
Maxi inventering
Jubileumsfest
Övrigt

Totalt Intäkter

Arets Resultat
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Kostnader
Lotteri
Middag avg styrelse
Porto, aviavg.mm
Foto/kamera mm
Overaller
Arsmote
Fest
Resa (netto)

Totalt Kostnader
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Kostnader
Lotteri
Middag avg styrelse
Aktiviteter
Porto,aviavgft mm
Foto/kamera mm
Overaller
Arsmöte
Övrigt
Fest
Resa
Jubileumsskrift

Tot kostnader
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*rBalansräkning
'i:rrrTiltgångar:i:i:iPostgiro 20595
,,,,,lkanobanken 6356
iilinnier 0

i:i:.:Handkassa 8332
i.....weOttorOran 3300
. lnterimford 0
iri::tlnventarier 1

;;iForsrott '1600
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l:,:,Tot tillg 40184

46700
9600

0
9600

1 2850
9690

40

88480

-27500
-1250
-2751
-2328

-1808'1
-6200
-34856
-94737

-'187703
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2009-12-31
Skulder
Medl skuld
Eget kapital

Totalt
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2009-12-31
Skulder
skulder
Eget kapital

0
40184

Budget för 2009
Resultaträkning
lntäkter
Lotteri
Medlemsavg
lnvent mm
Ränta
Overaller (300x25)

Tot intäkter

Arets resultat
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......Balansräkning
:'Tillgångar

||trPostgiro 127697
iiiiiilkanobante 6300
iiiii:Handkassa 1908
......Fordringar 2700
.:...,lnventarier 1

rilOveraller 3000
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lllArets result -121gOO

50000
9600
'15000

100
7500

40184

0
1 9706

19706

36884

Tot intäkter 82200

Beräknat resultat

Budgetförslag tör 2010
Resultaträkning
lntäkter
Lotteri
Medlemsavg
lnvent mm
Ränta
Resa 20X300:-

Tot tillq 19706 Totalt
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ll:Balansräkning 2010-12-31

Kostnader :"Tillgångar Skulder

Lotteri -27500 :1:riPostgiro 26951 Skulder

Middag avg styrelse -2500 lrillkanobanke 0 Eget kapital 36884

Aktiviteter 0 ll:Handkassa 8332

Porto, aviavg mm -1000 111Fordringar 0

Foto/kamera mm -1000 illlnventarier 1

Arsmöte -8000 llArets res 1600

Övrigt -2000 
...,.,

Fest 0 lll
Resa -35000 ::::::
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JUBILEUMSRESA
20-ÅR

BREMEN



Jubileumsresa Bremen-09.

Så var det dags.Efter ett antal möten och diskussioner kom vi flam ti1l att
vår jubileumsresa (20 är) skulle gå till ölfestivalen i Bremen.
Den 22110-09 bar det av.Som vanligt så avgick bussen från Smedby-ip.
Bussen sku11e avgä 03.30 och gjorde den också (kors i taket) allavar pä
plats i tid (även Palm).Man kan tro att det skul1e bli tyst och lugnt fram ti1l
frukost,men när en viss Håkan Karlsson kom med en säckkärra full med
Öt sa var lugnet som bortblåst.
Våran chaufför (Magnus) såg lite orolig ut, han skulle ändå stå ut med oss

t 4 dagar.
Första stoppet var vid Ljungby där vi intog en delikat frukostbuffe,då var
klockan ca 07.00.Det var bra att få lite fast föda i magen inte bara flyande.
Färden gick vidare mot Helsingborg och pysandet fortsatte i bussen.
Efter Helsingborg gick ftirden vidare mot Rödby,där fanns mojligheter att
äta och handla.Några slog på stort och gick pä a-la carte resturangen.
Bussresan fortsatte sedan mot Bremen.Några sov,några pyste och några
pratade mer en vanligt.Under ett stopp på Autobahn (ca 3 tim) blev vår
lugna chaufför desperat nar aIIa skulle ut och röka mm,det kan släppa när som
helst ropade han hela tiden.Väl ffamme i Bremen skul1e vi checka in.Eftersom vi
hade gjort en egen rumsfördelning så stämde inte den som hotellet hade mot
våran.Våra så lugna chaufför slet sitt hår i förtvivlan.Det löste sig till slut,dom
reception gav upp.Problemet blev att när några som hade glömt sitt rums-nr
frågade var dom bodde så blev dom hänvisade till fe1 rumjag tror ingen sov i
korridoren t aIIa fall.Festen fortsatte til1 långt in på natten.Tänk så konstigt dom
bygger i Tyskland,det är jätte svårt for vissa furister att hitta toaletten när man
behöver den,eller hur

Dag2 Fredag.

Ljudnivån var inte lika hög under ftukosten som kvällen innan (konstigt).
Dagens aktiviteter började med ett studiebesök på Becks bryggerier.För fler av
oss så var det inte det man längtade efter den här förmiddagen,men när
provsmakningen kom igång så blev allt som vanligt igen.Något jag undrar över
år,varför prova Pepsi när man är pä ett ölbryggeri Johan.Dagen fortsatte med en
guidad fur i Bremen med en svensktalande guide.Jag tror nog att dom flesta
fyckte det var intressant,men lite konstrgtar attndr vi startade var vi 26st och när
vi kom fram var vi bara l2kvar.Iaghar fått rapporter om att vätskenivån hade
sjunkit hos vissa,så dom barer vi gick förbi fick besök.Kvällens aktrvitet bestod
av det forsta besöket på ölfestivalen.Klockan 18.00 samlades alla utanfor
festivalområdet där vår lugna chauffor Magnus mötte upp för att visa oss vägen
ti11 ett utav dom stora öltälten där vi skulle äta en gemensam middag. Kvälien
fortsatte som kvällen innan"mat"ö1.och ändå mer öl.Detta iättelika festrval



område har ailt,mat,dryck,tivoli,mm.Det finns vissa i den här föreningen som
blev som barn på nytt när dom såg åkatrktionerna.För mej personligen såg det
mer ut som dödsmaskiner.Dagen hade varit lång så många drog sig tillbaka ti11

hotellet for att få en natts skönhetssömn.medan andra fortsatte att festa som
vanligt.

Dag 3 Lördag. (Magnus ledig)

A1la åt frukost samtidigt,det fyder pä att det inte blev så sent för
nattsuddarna.Den här dagen hade vi inget planerat så det var frta aktiviteter som
gä1lde.Vi visste inte att det var en jättelik karneval i Bremen den här dagen.Folk
hade gort ett jätte jobb med sina fordon och kläder och det bästa var att det
serverades snaps från vissa bilar.
Eftersom vi är så många är det svårt att hå1la ihop så vi gick mindre och större
grupper under dan.Barer besöktes,mat åts och karuse1ler åktes.Ett sista besök i
det stora öltältet hans också med.

Dag 4 Söndag.

Frukost och alla var pä plats även nattsuddarna.Resan hem blev en lugn historia
nägra pys hörds men inte alls som på vägen ner.Ett stopp vid Puttgarden gjordes
för att tylla på förråden hemma och for att bunkra til1 våran stora 20-års fest.
När vi korn till Mjölby tackade vi av våran utmärkte chaufför Magnus.Han sa att
han var lite orolig i början av resan men sen förstod att det som sas och gf ordes
var norrnalt i det här gänget.Det var en av dom roligaste reorna han hade gjort.

Några slutord.
Det finns massor av händelser som inte finns med i denna text,men det är ju
sånt som vi brukar ljuga om på våra träffar.Jag persontigen tackar bara
för en jätte kul resa för utan goda vänner bli det inget kul.

BH



Protokoll fört vid TSK/Westrias årsmöte 2010-03-06 Eurobowl Norrköping. 
Närvarande: Tomas A, Håkan A, Per D, Claes E, Urban E, Lennart G, Kent G, Christer H, 

Bengt H, Matz J, Håkan (Håta) C,Johan K, Håkan K, Göran S, Ola S, Tomas S, Anders Z, 

Mikael P, Mikael K, Peter B, Magnus K och Lennart Ö. 

 

 

§ 1 Ordföranden Håkan Carlsson hälsade medlemmarna välkomna samt öppnade mötet. 

§ 2 Dagordningen godkändes av mötet.  

§ 3 Bengt H valdes till mötesordförande. 

§ 4 Christer H valdes till sekreterare för mötet. 

§ 5 Tomas Svensson och  Johan Karlsson valdes att justera protokollet. 

§ 6 På frågan om kallelse till mötet behörigen skett svarade mötet enhälligt ja. 

§ 7 Kassör Urban Erixon redogjorde för balansräkningen för 2009 och  

budgetförslaget för 2010. 

§ 8 Revisorerna Mikael Palm och Peter Bengtsson har granskat och godkänt styrelsens 

balansräkning 2009 och budgetförslag för 2010. Revisorerna förordade inköp av  

bokföringsprogram inför budgetåret 2010 för att underlätta kommande granskningar. 

Mötet biföll detta förslag och gav styrelsen i uppdrag att införskaffa detta. 

§ 9 Resultat och balansräkning för 2009 och förslag till budget 2010 godkändes av mötet 

§10 Styrelsen beviljades ansvarsfrihet. 

 

§11  Val av styrelseledamöter. 

Håkan Carlsson, Urban Erixon och Sefan Wadskog är avgående styrelseledamöter. 

Som ny ledamot valdes Bengt Hultqrantz.  

Håkan Carlsson och Urban Erixon omvaldes till en ny period. 

Den nya styrelsen består av Bengt Hultqrantz, Urban Erixon, Pelle Dalmo, Ola Segervall, 

Håkan Carlsson, Håkan Arvidsson och Christer Hjälte. 

Den nya styrelsen konstituerar sig själv vid första mötet. 

Lennart Ö fortsätter sitt arbete som ansvarig för hemsidan. 

 

§12 Val av revisorer. 

Valberedningen föreslår omval av de sittande revisorerna Mikael Palm och Peter Bengtsson. 

Mötet gillade valberedningens förslag och biföll omval. 

 

§13 Val av valberedning. 

Mötet beslutade att välja om Göran, S och Stefan M. 

 

§14 Medlemsavgift 2010. 

Mötet beslutade att medlemsavgiften skulle vara oförändrad 2010. 

 

§15 Inkomstbringande aktivitet 2010. 

Basse informerade om de kommande aktiviteterna på ICA-MAXI. 

Det första som står för dörren är nära förestående och handlar om att montera möbler och 
grillar för utesäsongen. Efter handuppräckning konstaterades att intresset var stort bland 

mötesdeltagarna. Styrelsen kallar medlemmarna via mejl och hemsidan när det är dags. 

Basse redogjorde även för de datum då inventering sker,31 maj och 30 nov vilket gillades av 

medlemmarna. Vi slipper rycka ut på nyårsdagen. Förutom detta berättade Basse att han har 

flera aktiviteter på gång, Det kanske blir möbelmontering i Linköping nu under våren och 

kommer det lika mycket snö nästa vinter så står vi garanterat med snöskyfflar på taket i 

Ingelsta. Den uppmärksamme konstaterade direkt att vi inte har lika många tillfällen till 



inkomstbringande aktiviteter som i fjol och vi behöver således se över våra rutiner vad gäller 

straffavgift vid utebliven aktivitet. Diskussionen böljade en aning ostrukturerat över bordet i 

frågan men mötet enades om att styrelsen har ansvaret att information skickas ut i god tid 

innan aktiviteten sker. Givetvis via hemsidan men också via mejl gärna en månad innan och 

ansvaret för detta ligger på sekreteraren och kassören som skött detta föredömligt sedan han 

tillträtt på posten som kassör. För kort varsel använder vi mejlen som kanal. Styrelsen utser 

sedvanligt aktivitetsansvarig som man måste kontakta vid förhinder och som upprättar 

närvarolista under året (kan finnas i pärm hos Basse på ICA-MAXI). 

Medlemmarna uppmanas återigen att hålla sig informerade genom att besöka hemsidan minst 

en gång i veckan. Kassören tycker därutöver att alla skulle ha en egen mejladress, inte frugans 

för att undvika allt för mycket sekretess. Mötet ställde sig väldigt välvilligt till fler 

inkomstbringande aktiviteter om vi skulle erbjudas möjligheten. 

 

§16 Nya medlemmar. 

Inga förslag har inkommit till styrelsen. Styrelsen hänvisade till föreningens stadgar att 

förslag på nya medlemmar skall komma i god tid innan årsmötet. 

 

§17 Klubbmärke/Klubbnål/Klubboverall. 

Mötet konstaterade att frågan är aktuell först om fem år även om vissa mötesdeltagare ville ha 

pikétröjor och kepsar redan nu. 

 

§18 Övriga frågor. 

 

a, Aktivitetsförslag 2010. 

Flera förslag på aktiviteter under året lades fram av mötesdeltagarna. 

Ishockey i Valdemarsvik under nov-feb.  

Träffas och ta en öl innan fotbollsmatch (spelar egentligen ingen roll vilket lag som spelar). 

Curling på nya Norrköpings Curlinghall verkade speciellt intressant då styrelsen fick i 

uppdrag att undersöka frågan närmare. Basse lovade att höra om vi kunde få en gratiskväll. 

Golf och Gokart nämndes också som ett alternativ. 

 

b, Herresa 2010. 

Styrelsen presenterade sina förslag för årsmötet ( Syllerstorpet, vilket vissa hade lite svårt att 

uttala korrekt så här långt in på mötet). Risebo och ett ställe utanför Örebro som liknar det 

svåruttalade när det gäller aktiviteter. Då dessa förslag visade sig vara för kostsamma och det 

gäller att hålla igen på utgifterna under mellanåren ( 5års-satsning på dyrare herresor) beslöt 

mötet att gå på ett relativt nyinkommet förslag som Benka presenterade. Vi kommer således 

att åka till Moon den 3-5 sept 2010. Benka fick uppdraget att boka redan nu (24 platser) inför 

årets herresa. Håkan Arvidsson tar kontakt med Örebrostället för prisuppgift inför resan 2011. 

 

c, Fest 2010 

Festkommittén föregående år bestående av Håkan A, Matz J och Göran S fick beröm av 

mötesdeltagarna för den lyckade jubileumsfesten. Därutöver beslutades att vi satsar på 

aktiviteter i stället för fest. Alltså ingen planerad fest under året. 

 

d, Stadgar. 

Inga förslag till stadgeändringar är inkomna till styrelsen.  

 

e, Övrigt 

Kassören uppmanade medlemmarna att vara noga med lotteriinbetalningarna. 



Önskemål framfördes om att man skall kunna se på hemsidan vilka som vunnit i lotteriet 

under året. 

Lelle Östlund visades uppskattning för det jobb han lägger ned på hemsidan. 

Benka fick mötets uppskattning för det jobb han lade ned på den lyckade jubileumsresan till 

Bremen. 

 

§18 Mötet avslutades. 

Efter mötet hölls den sedvanliga bowlingbataljen. Håta som iklädde sig rollen av att sätta 

samman lag som skulle bli så jämna som möjligt sade att nu är det lagen som gör upp om 

titeln ”klubbmästare”. Några undrade varför han frågade ”är det någon som inte är med i 

något lag?” och det var det ju förstås. Göran S, Lelle G och Lelle Ö var ju bortglömda. Var 

det kanske en medveten taktik från Håta eftersom de herrarna vann lagtävlingen. Individuell 

segrare blev Basse, det var ingen som kom i närheten av vare sig hans stil på banan eller hans 

poäng, han var helt outstanding. Efter matchen berättade han för någon i klubben, vars namn 

vi inte nämner, att han spelat på den internationella bowlingtouren både i Danmark, Finland 

och Sverige i sin ungdom. Vissa av oss andra tyckte nog att hålen var lite väl trånga i kulorna. 

Favorit i repris dukades vid bordet och det bjöds på dricka i kopiösa mängder då kassören läs 

plånboken lämnat oss. Trevligt hade vi som vanligt när vi ses i detta glada gäng men jag hade 

dessvärre andra förpliktelser den här kvällen och kan inte uttala mig om hur det hela slutade.  

 

 

 

 

__________________________ 

 

Vid protokollet: Christer Hjälte 

 

 

   

__________________________  __________________________ 

Justerat av:  Tomas Svensson  Johan Karlsson 

  

 


